
      
Protokół Nr XXXVI /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 28 lipca 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta –Gminy Stryków  

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności, 
sołtysi wg załączonej listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
Na sali obrad brak radnych: Wojciecha Cichosza, Jarosława Filipińskiego, Czesława Polita, 
Witolda Śliwkiewicza. 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu.  
  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
1. Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 26 czerwca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania  
      przestrzennego gminy Stryków ze zmianą studium uwarunkowań i kierunków  
      zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków zatwierdzonego Uchwa łą Nr  
      LIV/387/2006  Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 czerwca 2006 r.; 
b)  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków; 
c)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
d)  zmian do Uchwały Nr XXXII/255/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania  
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      na rzecz Gminy Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra  
      gmina  Stryków; 
e) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących ustalenia oraz zniesienia  
    urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych na terenie Miasta Stryków i  
    Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości; 
f) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie  
    ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Marii  
    Skłodowskiej –Curie w Zgierzu. 
 9.  Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy sa uwagi i propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 
Uwag i propozycji nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował wprowadzenie w pkt.8g) projektu uchwały w sprawie 
odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa i poinformował, że projekt 
uchwały jest odpowiedzią na wezwanie do usunięcia naruszenia prawa złożone przez 
pełnomocnika Pani Eugenii Matusiak Pana Janusza Kaczmarka. Wezwanie odczytane zostało 
na XXXV sesji w dniu 26 czerwca 2009 r. 
Głosowanie wniosku przewodniczącego o poszerzenie porządku obrad w pkt. 8:  
              11 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         0 głosów wstrzymujących się  
Na salę obrad przybył radny Wojciech Cichosz. 
Porządek XXXVI sesji po zmianie: 
1. Otwarcie obrad XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 26 czerwca 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania  
      przestrzennego gminy Stryków ze zmianą studium uwarunkowań i kierunków  
      zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków zatwierdzonego Uchwałą Nr  
      LIV/387/2006  Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 czerwca 2006 r.; 
b)  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków; 
c)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
d)  zmian do Uchwały Nr XXXII/255/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania  
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      na rzecz Gminy Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra  
      gmina Stryków; 
e) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących ustalenia oraz zniesienia  
    urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych na terenie Miasta Stryków i  
    Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości; 
f) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie  
    ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Marii  
    Skłodowskiej –Curie w Zgierzu. 
g) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 
 9.  Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXXVI sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
Radny Grzegorz Kuna  
Radna Anna Ślęzak 
Radny Teodor Kołodziejczyk 
Radny Zbigniew Kos 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              0 głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 5. Zatwierdzenie protokółu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 26 czerwca 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XXXV sesji w dniu 28 lipca, 2009 r. nie złożono. 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                     12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
Na obrady przybył radny Jarosław Filipiński. 
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w pracach poszczególnych Komisji oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się raz, na posiedzeniu 
omawiane były i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że odbyło 
się jedno posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym Komisja zajmowała się analizą 
realizacji wniosków przyjętych na sesjach w I półroczu 2009 r. przez komisje Uchwał i 
Wniosków. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja omówiła sposób realizacji 
wniosków Komisji wypracowanych w I półroczu 2009 r.  
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym Komisja podsumowała wyniki pracy w I półroczu 
2009 r. oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejsza sesję. 
W związku z nieobecnością przewodniczącego Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i 
Planu Miejscowego RM, przewodniczący Rady poinformował, że Komisja w miesiącu 
lipcu zajmowała się planem zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków i wydała 
opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu. 
 
   
 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta-  
                      Gminy Stryków.  
 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków Andrzej Jankowski poinformował, że: 

• Wszystkie inwestycje przyjęte w tegorocznym budżecie są realizowane, 
• Gmina Stryków zajęła 19 miejsce w kraju w rankingu samorządowców, który 

prowadziła „Rzeczpospolita” oraz 2 miejsce w województwie, 
• Prowadzone są rozmowy z inwestorami, chodzi zarówno o nowe inwestycja, jak i 

istniejące, a rozbudowywane Lidl, Raben), po okresie spoczynku w dobie kryzysu 
koniec roku powinien być lepszy, w naszej gminie kryzys jest mniej odczuwalny, 

• W programie ministra MSWiA zostały zaoszczędzone środki, złożony został wniosek 
o dofinansowanie kanalizacji w Osiedlu Wolność II etap, po uzyskaniu pozytywnej 
odpowiedzi inwestycja powinna być zakończona do końca listopada.  

 
Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stryków ze zmianą studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków zatwierdzonego uchwałą Nr 
LIV/387/2006 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 czerwca 2006 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został wysłany w 
ustawowym terminie oraz posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady 
Miejskiej w Strykowie. Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
 
Głosowanie: 13 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  
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b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że praca nad planem trwa 5 lat, dziś Rada 
zdecyduje o przyjęciu planu do realizacji.  
 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków zabierając głos powiedział, że gdybyśmy dziś byli na 
początku tej drogi prawdopodobnie nie realizowalibyśmy tak dużego zamierzenia ze 
względu na położenie Strykowa, ale w 2003 roku została podjęta uchwała, która musiała 
być zrealizowana. Jeżeli dziś zostanie uchwalony plan, po weryfikacji przez Wojewodę 
będzie można we fragmentach, które budzą wątpliwości dokonać weryfikacji, natomiast 
nie przyjęcie planu wstrzyma przyjęcie do realizacji zmian planów cząstkowych: 
Niesułkowa – Rokitnicy – Zelgoszcz, chociaż stworzy także wiele problemów 
inwestycyjnych, w budownictwie.  
Burmistrz podziękował za pracę merytorycznej Komisji RM, która wiele razy spotykała 
się i wypracowała wiele wniosków, następnie poprosił o pozytywne zaakceptowanie 
projektu planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było, pytań nie zadano. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Głosowanie: 13 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 
c)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak w imieniu burmistrza zgłosiła 
autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zmianie nazw 2 zadań wyszczególnionych 
w projekcie uchwały tj. na str. 6 w załączniku Nr 1 do uchwały. 
Zadania otrzymały nazwę:  
- wykonanie dokumentacji przebudowy drogi gminnej Dobra Nowiny (do granic z Gminą 
Łódź); 
- wykonanie dokumentacji przebudowy drogi gminnej Kiełmina – Klęk (do granic z Gminą 
Zgierz); 

  Głosowanie nad zgłoszoną autopoprawką: 13 głosów za 
                                     0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   
Na obrady przybył radny Witold Śliwkiewicz. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
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d)  zmian do Uchwały Nr XXXII/255/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31 marca  
     2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania  
      na rzecz Gminy Stryków nieruchomości położonych we wsi Zelgoszcz i wsi Dobra  
      gmina Stryków  
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
e) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących ustalenia oraz zniesienia  
    urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych na terenie Miasta Stryków i  
    Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
f) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie  
    ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Marii  
    Skłodowskiej –Curie w Zgierzu. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 11 głosów za 
                                       3 głosy przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
Na obrady przybył radny Czesław Polit. 
 

g) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie powtórzył, że projekt uchwały jest 
odpowiedzią na złożone przez pełnomocnika Pani Eugenii Matusiak wezwanie do usunięcia 
naruszenia prawa, a dotyczy wykupu komunalnego lokalu mieszkalnego w Strykowie. 
Radny Andrzej Pożarlik wystąpił o ponowne odczytanie złożonego wezwania, aby radni 
przy podejmowaniu decyzji w głosowaniu nie popełnili błędu, co może narazić gminę na 
skierowanie sprawy do sądu. 
Pani Iwona Urban radca prawny wyjaśniła, że obowiązuje procedura kolejności: zanim 
złoży się skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (WSA) należy wezwać 
najpierw do usunięcia naruszenia prawa. W takim przypadku rada udziela odpowiedzi w 
ciągu 30 dni lub zachowuje się milcząco przez 60 dni. Strona skarżąca w obydwu 
przypadkach ma prawo wystąpienia do WSA. 
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Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków zapytała radnego Pożarlika, czy 
chce wiedzieć, co będzie w przypadku, jeżeli rada na dzisiejszej sesji nie podejmie 
proponowanej uchwały? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica wyjaśnił, że zamysłem skargi jest zbyt niska 
bonifikata udzielona przy sprzedaży tego lokalu w wysokości 60%, a zdarzyły się bonifikaty 
przy sprzedaży innych lokali 80%. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 9 głosów za 
                                      0 głosów przeciw 
                              6 głosów wstrzymujących się  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ze względu na obowiązki służbowe( 
podpisanie dokumentów planistycznych w związku z przyjętą uchwałą w sprawie planu 
zagospodarowania gminy Stryków) powierzył prowadzenie obrad XXXVI sesji 
wiceprzewodniczącemu Włodzimierzowi Grochockiemu. 
Wznowienie obrad po przerwie. 

 
 Ad.  9.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Mirosław Kucharski pytał: 

• Na jakiej podstawie Urząd inwestuje na terenie prywatnym, chodzi o chodnik 
przy rogu ul. Piłsudskiego i Brzezińskiej w Strykowie, tam jest Wspólnota 
mieszkaniowa, która wykupiła działkę do krawężnika, a inwestycja jest robiona 
inna łącznie z chodnikiem? Zgłosili się do mienie mieszkańcy właśnie tego bloku. 
To jest własność większościowa tej Wspólnoty. 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków: 

• Pan radny Kucharski może nie ma najświeższych informacji w tej sprawie. Zgadza 
się, że roboty przy wymianie chodnika zostały wstrzymane, mieszkańcy bloku nie 
pozwolili wymienić tego chodnika starego na nowy z takiego względu jak Pan radny 
powiedział, ponieważ teren ten znajduje się w pasie drogowym tej ulicy, czyli bez 
zgody Wspólnoty nie powinno się tam nic robić. Wspólnota miała tam zamiar 
pobudować ogrodzenie w ten sposób, żeby ten chodnik był częścią wewnętrzną terenu 
Wspólnoty. Nie może to być również wykonane z tego względu, że jest to pas 
drogowy i w pasie drogowym nie może być budowane ogrodzenie, a granica 
przebiega pod oknami budynku. W związku z tym przedstawiciele Wspólnoty- 
Zarząd, byli w dniu dzisiejszym u burmistrza i dogadali się w taki sposób, że jest już 
pozwolenie na zrobienie tego chodnika, – bo paranoja byłoby, żeby przy budynku tym 
był dalej stary chodnik. Natomiast tą część tego gruntu, która jest przeznaczona pod 
chodnik zostanie wykupiona od Wspólnoty przez Gminę. Na dzień dzisiejszy 
Wspólnota przyjęła takie rozwiązanie.   

 
Radny Włodzimierz Grochocki: 
• Jakie są kryteria przydzielania lokali dla organizacji pozarządowych na terenie 

miasta i jakie koszty gmina ponosi w tej chwili w związku z eksploatacją takich 
lokali już użytkowanych przez organizacje? Odpowiedź proszę na następną sesję. 

Radny Wojciech Cichosz: 

• Czy związki zawodowe zwolnione są ustawowo z ponoszenia opłat za korzystanie 
z lokali gminnych? Proszę o odpowiedź na piśmie z podaniem przepisów prawa. 
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 Ad. 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 
Radny Mirosław Kucharski mówił o miejskim targowisku, które jest odebrane, prawie 
zapłacone. Radny mówił o przeprowadzonej rozmowie dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej pana Długołęckiego z kupcami, którzy nie pozostawili 
suchej nitki na targowisku, nikt nie chce korzystać z wiat, bo są za małe, niewygodne, nie 
można podjechać swobodnie samochodem, kupcy mają pretensje, że zaprojektowano 
modernizacje targowiska nie patrząc na ich doświadczenie w handlu.  
Radny Mirosław Kucharski złożył wniosek do Komisji uchwał i Wniosków o powołanie 
przez Burmistrza Miasta-Gminy Stryków Komisji, która poszłaby na rynek i wskazała 
usterki, ponieważ targowisko jest niefunkcjonalne.  
 
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków powiedziała, że nie 
zgadza się z wnioskiem radnego dot. usunięcia usterek, ponieważ radny Mirosław 
Kucharski nie jest kompetentną osobą, która może usunąć usterki, są zebrane i opinie i 
głosy handlujących na rynku, po wprowadzeniu zmian będzie w jakiś sposób usprawniony 
handel, zmiany zostaną zastosowane na jednej wiacie, może to usprawni pracę 
handlujących.  
 
Radny Mirosław Kucharski mówił, ze to jest pomysł kupców i jest to dobry pomysł, on 
sam nie jest osobą uprawnioną do usuwania usterek, ale gdyby była to dobra inwestycja 
nikt tego by nie kwestionował.  
 
Radny Czesław Polit powiedział,. Że nie do końca zgadza się z wypowiedzią radnego 
Mirosława Kucharskiego, kupcy maja inne podejście, a wszystko sprowadza się do 
wyegzekwowania i zmobilizowania kupców do nowych warunków stworzonych na 
targowisku, głosy w sprawie targowiska są również pozytywne, że fajnie to wygląda, jest 
wygoda dla kupców, ale targowisko nie powinno funkcjonować w jeden dzień.  
 
Radny Andrzej Pożarlik także powiedział, że fajnie to wygląda, ale popiera wniosek 
radnego Mirosława Kucharskiego, na targowisku nie potrzebne są radykalne zmiany, 
chodzi o zwiększenie powierzchni boksów, ponieważ kupcy nie mieszczą się w jednym. 
Radny zaproponował, żeby poszły 2 lub 3 osoby na targowisko, wysłuchali głosów 
kupców. 
 
Radny Zbigniew Kos także zaproponował, aby wysłuchać propozycji kupców, ponieważ 
inwestycja jest wykonana dla ich wygody, rynek wygląda ładnie, ale jest nie 
funkcjonalny.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz także poparł wniosek radnego Mirosława Kucharskiego, 
ponieważ inwestycje wykonuje się na całe lata, więc powinno być funkcjonalnie i 
wygodnie.  
 
Pani Barbara Lenart sołtys wsi Niesułków pytała, czemu przed przystąpieniem do 
realizacji inwestycji nie bierze się pod uwagę zebranych opinii z zainteresowanymi 
stronami, później wprowadza się poprawki i wydaje kolejne pieniądze, jeśli chodzi o 
targowisko miejskie to do wiat trzeba donieść towar, niektóre rzeczy są ciężkie, 
powinniśmy sobie pomagać i wcześniej rozmawiać i ustalać pewne rzeczy.  
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Pan Roman Jaworski sołtys wsi Zagłoba powiedział, że na posesji jednej mieszkanki 
Zagłoby znajduje się 5 topili do wycięcia, niektóre z nich rosną blisko linii energetycznej, 
jest to koszt ok. 5 tys., czy można w jakiś sposób pomóc tej pani.  
  
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków poinformowała, że jeżeli 
drzewa rosną na terenie prywatnym, to Gmina nie może pomóc, gdyby to był pas 
drogowy to tak.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz przypomniał, że niedługo będziemy składać wnioski do 
projektu budżetu na rok następny, zapytał, na co można przeznaczyć przysługujące kwoty. 
 
Pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że drobne 
kwoty mogą być wyodrębnione na różne cele, ale związane z zadaniami własnymi gminy, 
nie można finansować inicjatyw związanych z indywidualnymi potrzebami.  
 
Radny Wojciech Cichosz zapytał, czy zarządca mienia gminnego, czyli ZGKiM 
przewiduje remont budynku w Koźlu, gdzie znajduje się biblioteka i punkt lekarski w 
Koźlu, gdyby doszło do kontroli Sanepidu to doszłoby do zamknięcia tej placówki.  
 
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że w 
miarę możliwości w roku następnym będzie wykonany delikatny remont, na pewno punkt 
nie będzie spełniał wymogów unijnych.  
 
Radny Wojciech Cichosz dalej pytał, czy zarządca zna te braki i mankamenty 
występujące w omawianym budynku. 
 
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków odpowiedział, że tak.  
 
Radny Karol Lenart pytał, czy jest planowane dokwaterowanie trzeciej rodziny w 
budynku ośrodka zdrowia w Niesułkowie, warunki sanitarne są tam bardzo ciężkie na 
kolejna rodzinę. 
 
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków  odpowiedziała, że nie 
chodzi o rodzinę, ale o jedną osobę.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał, co słychać w ZOZ-ie Głowieńskim, czy zasady 
przyjmowania pacjentów się zmienią, czy Wyższa szkołą Informatyki przejmie Szpital 
Miejski w Głownie, co z ośrodkiem w Bratoszewicach. 
 
Radny Józef Migdałek poinformował, że z dniem 1 września br. Szpital ostatecznie 
przejmie Wyższa Szkoła Informatyki, oficjalnie ZOZ będzie działał jak do tej pory, 
wszystkie podległe jednostki także.  
 
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków powiedziała, że ośrodek 
zdrowia w Bratoszewicach pod względem remontu ma się dobrze.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, że chodzi o gabinet stomatologiczny.  
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 Ad. 11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXVI sesji Rady 
Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kuna przedstawił wnioski przyjęte do protokołu:  
 

1. Wystąpić do Burmistrza o powołanie komisji, która oceniłaby możliwość 
dostosowania do potrzeb kupców i klientów wiat na terenie targowiska 
(wnioskodawca radny Mirosław Kucharski). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                2 głosy wstrzymujące się  

 
 
2. Wystąpić do zarządcy drogi 708 o wycięcie zakrzaczeń przy wyjazdach z 

bocznych dróg, celem poprawy bezpieczeństwa oraz widoczności na odcinku od 
ul. Kolejowej do granicy gminy( wnioskodawca radny Zbigniew Kos). 

 
       Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 12. Zamknięcie obrad 
 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Włodzimierz 
Grochocki o godz. 11.20 dokonał zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 
 
        Wiceprzewodniczący  
              Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                  Włodzimierz Grochocki  
 

 


